
屯門南延綫項目 — 杯渡路(南)休憩花園工地出入口
Tuen Mun South Extension Project — Construction Access at Pui To Road (South) Rest Garden Works Site
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屯門河岸施工空間有限，為配合高架橋建造工程，項目團隊正建設跨河臨時施工通道，並預計於
2025年7月下旬起，讓部分工程物料由杯渡路(南)休憩花園工地跨河直送至東岸施工位置，減少路
面運輸對周邊交通的影響。

工作人員會在場協助工程車輛出入工地，並妥善分隔工程通道及行人，而現場亦會設置適當指示
牌提醒道路使用者稍侯片刻。敬請配合現場工作人員指示，以確保安全。

感謝市民的體諒。如有查詢，歡迎致電24小時熱綫5186 6082。

                                                                                                                             2025年7月21日

21 July 2025

Given the limited workspace for construction along the Tuen Mun River bank, a temporary river-crossing 
construction access is being built to facilitate the viaduct construction. Starting from late July 2025, 
some of the construction materials will be delivered directly from the Pui To Road (South) Rest Garden 
works site across the river to the works areas on the Eastern bank, reducing the traffic impact on the 
vicinity. 

Site staff will be deployed to assist construction vehicles entering and exiting the site and to separate the 
construction passage from pedestrians properly. Appropriate signage will be in place to remind road 
users to wait for a moment. Please follow the instructions of the on-site staff to ensure safety.

Thank you for your understanding. For enquiries, please call our 24-hour hotline at 5186 6082. 杯渡路(南)休憩花園工地工地出入口
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